#### 南區區議會(2020-2023)

# 環境、衞生及健康事務委員會第七次會議議程

# Agenda for the 7th Meeting of the

# Environment, Hygiene and Healthcare Committee (EHHC) under Southern District Council (SDC) (2020-2023)

日期: 2021年1月19日(星期二) Date: 19 January 2021 (Tuesday)

時間: 下午 2 時 30 分 Time: 2:30 p.m.

地點: 鴨脷洲利東邨 Venue: Shop 3, G/F, Tung Sing House,

東昇樓地下 3 號鋪
Lei Tung Estate, Ap Lei Chau

#### 議程 Agenda

# 第一部分 - 討論事項

# Part I - Items for Discussion

- 一、 通過環境、衞生及健康事務委員會於 2020 年 11 月 10 日舉行第六次會 議的會議記錄初稿
- 1. Confirmation of the Draft Minutes of the 6<sup>th</sup> EHHC Meeting Held on 10 November 2020
- 二、 要求解決麗海堤岸路的管理問題

(此議程由梁進先生提出)

(環境衞生文件 1/2021 號)

2. Request to Solve the Management Problem of Seaview Promenade

(Item raised by Mr Jonathan LEUNG Chun)

(EHHC Paper No. 1/2021)

三、關注香港仔發泡膠箱問題 (此議程由黃銳熺先生提出) (環境衞生文件 2/2021 號)

 Concern over the Problem of Styrofoam Boxes in Aberdeen (Item raised by Mr WONG Yui-hei, Angus)
 (EHHC Paper No. 2/2021)

四、 要求食環署解釋在香港仔內實行「懸掛式廢屑掛袋試驗計劃」詳情及未 來垃圾桶設計

(此議程由黃銳熺先生提出)

(環境衞生文件 3/2021 號)

4. Request FEHD to explain the Details of the Trial Scheme on Hanging Litter Bags implementing in Aberdeen and Future Design of Litter Bins (Item raised by Mr WONG Yui-hei, Angus)
(EHHC Paper No. 3/2021)

- 五、 南區區議會撥款資助區內樓宇及村屋推行清潔工作 (環境衞生文件 4/2021 號)
- Allocation of SDC Fund to Subsidise Cleansing of Buildings and Village Houses in the District (EHHC Paper No. 4/2021)

六、 其他事項

6. Any Other Business

# 第二部分 - 参考文件

# Part II - Items for Information

- 一、 南區公廁小規模工程進展報告 (環境衞生文件 5/2021 號)
- Progress Report on District Minor Works of Public Toilet in Southern District (EHHC Paper No. 5/2021)
- 二、 街道管理報告(截至 31.12.2020) (環境衞生文件 6/2021 號)
- Street Management Report (as at 31.12.2020)
   (EHHC Paper No. 6/2021)
- 三、 回收桶及回收物報告(截至 30.11.2020) (環境衞生文件 7/2021 號)
- 3. Report on Recycling Bins and Recyclables (as at 30.11.2020) (EHHC Paper No. 7/2021)
- 四、 二零二一年南區滅蚊運動(第一期) (環境衞生文件 8/2021 號)
- 4. Anti-mosquito Campaign 2021 (Phase I) in Southern District (EHHC Paper No. 8/2021)
- 五、 二零二一年南區第一期滅鼠運動 (環境衞生文件 9/2021 號)
- 5. First Phase of Anti-rodent Campaign 2021 in Southern District (EHHC Paper No. 9/2021)

南區區議會秘書處 2021年1月 Southern District Council Secretariat January 2021

會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc\_chi/meetings/committees/committee\_meetings.php),而會議記錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

The minutes of meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.

gov.hk/south/english/meetings/committees/committee\_meetings.php) within 3 working days after the minutes of meeting is officially endorsed in the following SDC meeting.